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Ζωγράφου, 05.12.2019    

                                                                                                        

 ΠΡΟΣ: 
Προέδρους των Πρωτοβάθμιων 

Συλλόγων – μελών της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π Α.Ε.Ι 

ΚΟΙΝ: 
Μέλη Εκτελεστικής Γραμματείας & 
Διοικούσας Επιτροπής 
- Μέλη Ελεγκτικής Επιτροπής 

ΘΕΜΑ: «Ενημέρωση σχετικά με την παρουσία της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. στην 92η Σύνοδο 

Πρυτάνεων» 

 

Παρακαλούμε όπως προωθήσετε στα μέλη των συλλόγων σας την ενημέρωση σχετικά 

με την παρουσία της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. στην 92η Σύνοδο Πρυτάνεων. 

 

 

Με εκτίμηση, 

 

 

                      Ο Πρόεδρος 

 

Ο Γ. Γραμματέας 

 

Δρ. Νίκος Παραλυκίδης Δρ. Χαράλαμπος Μπράτσας 

 
 
 
 



 

 

 
Ενημέρωση σχετικά με την παρουσία της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. στην 92η  Σύνοδο Πρυτάνεων. 

 

Την Παρασκευή 29/11/2019 η Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. εκπροσωπήθηκε στην 92η  Σύνοδο Πρυτάνεων από τον 

Πρόεδρο Δρ. Νικόλαο Παραλυκίδη και τον Γενικό Γραμματέα Δρ. Χαράλαμπο Μπράτσα, όπως προβλέπετε 

στο καταστατικό της (Άρθρο 21, παρ.1).  

Προς σύντομη ενημέρωση σας: 

1. Πρώτη φορά σε ολομέλεια Συνόδου Πρυτάνεων υπήρχε επίσημα θέμα εξέλιξης των μελών Ε.ΔΙ.Π., 

με εισηγητές τον Πρύτανη του ΕΚΠΑ καθ. Α. Δημόπουλο και τον Πρύτανη του ΑΠΘ καθ. Ν. 

Παπαϊωάννου. 

2. Η παρουσίαση των θέσεων της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. ήταν στις 17:00 το απόγευμα, στην συνεδρία με το 

θέμα της Εξέλιξης των μελών Ε.ΔΙ.Π.. Ο Πρόεδρος και ο Γενικός Γραμματέας έφτασαν στην Σύνοδο 

από τις 9:00 το πρωί, έτσι ώστε να μπορέσουν, καθ’ όλη  την διάρκεια της Συνόδου, να 

προωθήσουν τις θέσεις  της κατηγορίας Ε.ΔΙ.Π., κυρίως των ζητημάτων του μισθολογικού και της 

εξέλιξης σε λέκτορες.  

3. Η παρουσίαση των θέσεων έγινε με ομιλία του Προέδρου, η οποία ακολουθεί παρακάτω. Ο 

Γενικός Γραμματέας μοίρασε και παρουσίασε στην συνεδρίαση τυπωμένα infographics1, 2, τα 

οποία βρίσκονται και στο διαδίκτυο, ενισχύοντας το αίτημα της εξέλιξης. 

4. Μετά την παρουσίαση, υπήρξε ένα πολύ καλό κλίμα και μεγάλο ενδιαφέρον. Για πρώτη φορά 

μετά την τοποθέτηση της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. έγινε συζήτηση στην Σύνοδο για 25 περίπου λεπτά (από 5 

που έχουμε συνήθως ως ομοσπονδία στη διάθεση μας).  

5. Καμία από τις τοποθετήσεις που έγιναν από τους Πρυτάνεις, παρουσία της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π., δεν 

ήταν αρνητική στο θέμα της εξέλιξης. Έγινε αρκετός λόγος  για τα τεχνικά θέματα της υλοποίησης 

της εξέλιξης, με την κ. Πρυτάνη του Π. Πατρών να εμφανίζεται αρκετά επιφυλακτική. Στην 

συνεδρίαση που ακολούθησε δεν πάρθηκε κάποια απόφαση από τους Πρυτάνεις , λόγω της μη 

σύγκλισης απόψεων στον τρόπο υλοποίησης. 

6. Ο Πρόεδρος και Γενικός Γραμματέας ζήτησαν ξανά ραντεβού με τον Υφυπουργό Παιδείας κ. 

Διγαλάκη, για να τον ενημερώσουν για όλα τα θέματα του κλάδου και τον πληροφόρησαν σχετικά 

με το θετικό κλίμα της 92ης  Συνόδου και της συμφωνίας των Πρυτάνεων στο θέμα της εξέλιξη των 

μελών Ε.ΔΙ.Π. σε Δ.Ε.Π.. 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

                                                 
1 https://my.visme.co/projects/6xmxnpkn-mainproject  
 
2 https://my.visme.co/projects/ep9p171m-copy-of-project2   
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